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Dnr 2016VON/0017 

 

Vård- och omsorgsnämnden 2016-10-11 § 90 

Övriga frågor 

 
Vård- och omsorgsnämndens beslut 

Samverkan mellan Gustavsgårdens äldreboende och Värmdös 

pensionärsorganisationer ska belysas i den utredning som ska genomföras 

om Gustavsgårdens framtid med förslag på hur denna samverkan ska kunna 

fortleva även vid eventuell omorganisation. 

 
Yrkanden 
 

(S)-gruppen anmäler följande initiativ och yrkanden.  

 

1) Initiativ (S) om socialutskott (protokollsbilaga 1) 

 

Ordföranden meddelar att initiativet behandlas vid nästa sammanträde. 

 

2) Yrkande om uppdrag att redovisa kostnader för Combine och 

Phoniro enligt följande: 

 

”Värmdö kommun har flera verksamhetssystem, bland annat 

Combine och Phoniro. 

Vi skulle vilja ha reda på vad dessa system till dato kostat. 

Vi skulle även vilja ha reda på vad dessa system beräknas kosta 

2017. 

Vi skulle även vilja ha reda på hur systemet fungerar idag och om 

några problem föreligger vilka dessa är.” 

 

Ordföranden meddelar att yrkandet behandlas vid nästa sammanträde. 

 

3) Yrkande om uppdrag att redovisa antal avslag avseende ansökningar 

om särskilt boende enligt följande: 

 

”Hur många avslag har meddelats avseende ansökningar om särskilt 

boende under åren 2006 – 2016? Redovisat år för år.” 

 

Ordföranden meddelar att yrkandet behandlas vid nästa sammanträde. 

 

Turid Stenhaugen (MP) yrkar att:  

 

 Gustavsgårdens Äldreboende och många av Värmdös 

pensionärsorganisationer har idag en fruktbart och integrerat 

samarbete. 

Miljöpartiet yrkar att denna samverkan ska belysas i den utredning 

som ska genomföras om Gustavsgårdens framtid med förslag på hur 

denna samverkan ska kunna fortleva även vid en eventuell 

omorganisation. 
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Jan Dolk (KD) yrkar bifall till Stenhaugens yrkande. 

 

Övriga frågor 

 

Följande frågor ställda av (S)-gruppen vid nämndens möte 2016-09-13 

besvaras av förvaltningen: 

 

1) ”Flyktingpromenader” – fungerar inte då nyanlända inte anvisas 

Gustavsgården/Guldkanten. 

2) Samverkan mellan förvaltningen och brukarorganisationerna – Hur 

ser planeringen för detta ut? 

3) Nya riktlinjer – när kommer dessa och hur ska 

brukarorganisationerna involveras i detta arbete? 

4) Internkontrollplanen för 2016 – när ska den tas och när ska 

brukarorganisationerna involveras? (se återremmitterat ärende) 

5) Hemtjänstens organisationsförändring – hur går det med detta? 

6) Vad beror den stora ökningen av hemtjänstkunder på, från tidigare 

cirka 350 personer, till för 2016 582 personer? 

7) Tillgången på särskilda boenden – Hur ser behovsbedömningen ut 

idag? 

8) Rekrytering av demenssjuksköterska – hur framskrider det arbetet? 

9) Har vi någon costcontroller för närvarande? 

 
  

_______ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


